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Geacht college, 
  
Vandaag vernamen we via de Brabantse media dat MABIB, kennelijk, bekend heeft gemaakt 
geen gebruik te zullen maken van de lening die het zou krijgen via het Breedbandfonds. 

De VVD heeft hierover de volgende vragen aan uw college: 
1. Heeft uw college ook kennisgenomen van deze berichten? 
2. Heeft MABIB, inderdaad gemeld af te willen zien van de lening van het 

Breedbandfonds? 
3. Had MABIB (nog) de optie om al dan niet gebruik te maken van deze lening uit het 

Breedbandfonds? Zo ja, kon dat zonder consequenties? 
4. Is de uitrol van breedband in heel Brabant, inclusief de zogenaamde witte 

gebieden, via MABIB, nog steeds, gegarandeerd? 
5. In het bericht in de pers zegt een woordvoerder van MABIB dat zij nu niet meer te 

maken heeft met regels rond staatssteun. Weet het college wat dit betekent voor 
de uitrol van breedband in heel Brabant? Welk effect heeft dit op deze doelstelling? 

6. Nu MABIB het geld van het Breedbandfonds niet meer zal gebruiken rijst de vraag 
wat dit betekent voor het fonds en het geld wat de provincie daarin heeft gestort. 
Indien het college reeds plannen heeft m.b.t. De voortgang van het Breedbandfonds 
, kan het college dan aangeven wat deze zijn. Zo niet, wanneer kunnen Provinciale 
Staten een voorstel verwachten van Gedeputeerde Staten hoe verder hiermee om 
te gaan? 
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